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1. Kennismaking 
Alle aanwezige klankbordgroepleden hebben zich kort voorgesteld en toegelicht met welk doel en 

met welke verwachtingen men zich heeft aangemeld voor de klankbordgroep. → In bijlage 1 is 

hiervan het resultaat opgenomen. 

 

Twee personen hebben zich voorafgaand afgemeld in verband met verhindering. Acht personen 

waren niet aanwezig, zonder afmelding. 

 

2. Rol klankbordgroep i.h.k.v. kaderstelling en onderzoeken 
We waarderen de aanwezigen voor de aanmelding. De input van de klankbordgroep is van 

belang in het volledige proces. Ook andere belanghebbende partijen hebben daarin een rol en 

een stem, denk aan bijvoorbeeld de hulpdiensten en de Fietsersbond. 

 

De input van het participatieproces vormt, samen met de onderzoeken die we uitvoeren, input 

voor de kaderstelling. Het kaderstellend voorstel moet goed onderbouwd worden richting de raad, 

de afwegingen moeten daarin worden meegenomen. Zowel technisch als op het gebied van 

draagvlak. Er zijn wel al middelen gereserveerd in de begroting, maar het definitieve budget moet 

ook in de kaderstelling worden meegenomen en een besluit over worden genomen door de raad. 

We streven ernaar om de raad in december ’22 een besluit te laten nemen hierover. Nadat de 

raad een besluit heeft genomen over de kaders gaan we pas meer in detail ontwerpen uitwerken. 

 

Er zijn inmiddels al onderzoeken verricht, sommige onderzoeken zijn nog in uitvoering en een aantal 

onderzoeken zal de komende periode nog moeten worden uitgevoerd. De resultaten van de 

onderzoeken worden ook met de klankbordgroep gedeeld. Ook is er al een Visie in het verleden 

opgesteld. Deze wordt wel als basis gebruikt in deze opgave, maar wel rekening houdend met 

actuele ontwikkelingen. 

 

3. Input klankbordgroep 
Aan de hand van drie A0-en is input geleverd door de leden van de klankbordgroep op drie 

vraagstellingen: 

- Wat vindt u goed in de huidige situatie? → het resultaat hiervan is opgenomen in bijlage 2. 

- Wat moet beter of anders in de nieuwe situatie? → het resultaat hiervan is opgenomen in 

bijlage 3. 

- Wat vindt u belangrijk voor het proces en de nieuwe inrichting? → het resultaat hiervan is 

opgenomen in bijlage 4. 

 

  



 

Enkele specifieke aandachtspunten zijn daarna plenair nog besproken: 

- Belangrijk aandachtspunt is het voorkomen van schade (woningen en gebouwen) ten 

gevolge van de uitvoering. Hoe kun je dit voorkomen? 

- Uitstraling van de weg is belangrijk. De bomen geven mooie uitstraling, maar geven ook veel 

overlast. 

- Rekening houden met nutsvoorzieningen, ook voor toekomstige ontwikkelingen. Mede gezien 

de berichtgeving van TenneT over het feit dat voorlopig geen nieuwe bedrijven worden 

aangesloten. Wat betekent dat eventueel op termijn voor bewoners als deze zonnepanelen 

willen leggen. 

- Wordt ook rekening gehouden met vervangen van kozijnen met enkel glas? Indien nodig 

wordt een akoestisch onderzoek uitgevoerd, daaruit moet nog blijken of geluidmaatregelen 

aan de woningen nodig zijn. Vooralsnog is hiermee geen rekening gehouden. 

- Rekening houden met lessons learned van de eerder uitgevoerde fasen van de reconstructie 

van de Singelring. Een van de punten was communicatie en het vroegtijdig betrekken van 

iedereen in het proces. maar ook voorkomen van bouwschade.  

- Singelring Oost is parkeren aan de stadszijde komen te vervallen, maar dat was een 

resultante van het eenrichtingsverkeer en met name vanwege de aanleg van de busbaan 

(oversteken wettelijk niet toegestaan t.b.v. parkeren). 

 

De input van de klankbordgroep wordt de komende periode door de projectgroep geanalyseerd 

en gespiegeld aan de Visie en reeds beschikbare onderzoeksresultaten. Welke aandachtspunten 

zijn met elkaar in overeenstemming en waar zijn de tegenstellingen? Tijdens de tweede bijeenkomst 

komen we hierop terug. Sommige punten zijn mogelijk pas in de ontwerp- of uitvoeringsfase 

relevant, dus wellicht komen niet alle onderdelen in de kaderstellende fase aan bod. 

 

Vanuit de verschillende gesprekken met stakeholders wordt ook input gegeven voor de 

kaderstelling, we houden zo veel mogelijk rekening met alle belangen. Dat betekent echter ook 

dat er tegengestelde belangen zullen zijn en er soms keuzes moeten worden gemaakt waar niet 

iedereen het mee eens is. 

 

4. Rondvraag  en evaluatie 
Vragen vanuit de klankbordgroep 

1. Wordt op het kruispunt Willem II singel – Zwartbroekplein – Kapellerpoort een rotonden 

aangelegd?  

2. Kan er dubbel glas worden aangebracht in de woningen? Er waren eerder 

subsidiemogelijkheden 

3. Mogen de bewoners van het appartementencomplex Roersingel gebruik maken van de 

ondergrondse containers die in De Ster staan? 

De vragen worden binnen de gemeente verspreid om te beantwoorden. Tijdens de volgende 

klankbordgroep vergadering wordt hierop teruggekomen. 

 

Aan de hand van een korte evaluatie is teruggekeken op de 1e avond, het resultaat tot dusver is 

positief. 

 

De volgende bijeenkomst is gepland op donderdag 21 juli om 19.00u, de uitnodiging hiervoor 

volgt wederom per e-mail. 

 

Bijlagen  Reacties klankbordgroepleden op A0 sheets 

B1. Voorstelronde en verwachtingen 

B2. Wat vindt u goed in de huidige situatie 

B3. Wat moet beter of anders in de nieuwe situatie 

B4. Wat vindt u belangrijk voor het proces en de nieuwe inrichting 

 



 

 

  



 

 

 

 

  



 

 

  



 

 

 


